

2024 MEMBERSHIP APPLICATION

NICHI represents Indigenous housing providers across the country. The National Indigenous Collaborative Housing Inc. (NICHI) exists to uphold and advance housing as a human right for all Indigenous Peoples living in urban, rural and northern communities from coast-to-coast-to-coast. NICHI is built on a principle of cooperation and coordination of expertise amongst members, partners, and stakeholders committed to ensuring that no Indigenous person living off-reserve or away from their home community gets left behind because of where they live. To deliver relevant and appropriate services, NICHI believes the best approach is For Indigenous By Indigenous.

1. Organization Information

Organization Name	
Overview of Organization	
Website	
General E-mail	
General Phone Number	
Location (City, Province)	

2. Person designated to vote on behalf of the Member Organization (must be an authorized representative of this organization)

Name of Executive Director/CEO	
Name of Authorized Representative (if other than ED/CEO)	
Contact Person's Position	
Contact Person's Email	
Contact Person's Phone	

3. A Member is defined as an Indigenous Housing Group. “Indigenous Housing Group” means an urban, rural, or northern Indigenous organization providing housing services in any province or territory of Canada.

Eligibility Criteria (proof is required below):

- a. We define Indigenous-led organization as:
 - i. Board and Executive leadership is over 50% Indigenous.
 - ii. Organization serves one or all of the three distinct Indigenous populations in your community or region, i.e. First Nation, Inuit or Métis.

- b. We define Housing Group as providing at least one of the following:
 - i. Supportive Services
 - ii. Transitional/ Supportive Housing
 - iii. Non-market Housing
 - iv. Affordable Housing

4. Nature of your organization

	Yes	No	#
Our organization is a Canadian non-profit			
Our organization is registered as a charitable organization			
Number of Units owned/maintained			
Number of individuals served			
Waitlist (if yes, identify how many individuals)			

5. Membership Dues

- NONE

6. Organizational documents to include

Please attach copies of the following file:

1. Organization Logo (jpeg)

Declaration

By joining as a Member of NICHl, we agree to abide by the following principles:

- Respect for each other and upholding self-determination and Indigenous sovereignty. The signatories are autonomous Indigenous organizations that form a coalition to achieve the housing purposes of the coalition;
- Through the development of culturally appropriate housing and services, we support the retention and revitalization of our diverse cultures through our respective cultures and traditions, ways of knowing and being, and respect for the land;
- To be respectful of each other and of all life; and
- To ensure that housing is provided to all URN Indigenous peoples on an equitable and as needed basis, in an Indigenous holistic manner.

I certify that I am the authorized representative of this organization and by submitting this form the organization demonstrates support for NICHl.

Authorized Representative Name

Date

DEMANDE D'ADHÉSION POUR 2024

LCNAI représente les fournisseurs de logements autochtones à travers le pays. Logement Coopératif National Autochtone Inc. (LCNAI) existe pour défendre et faire progresser le logement en tant que droit humain pour tous les peuples autochtones vivant dans des communautés urbaines, rurales et nordiques d'un océan à l'autre. LCNAI repose sur un principe de coopération et de coordination de l'expertise entre les membres, les partenaires et les parties prenantes qui s'engagent à veiller à ce qu'aucune personne autochtone vivant hors réserve ou loin de sa communauté d'origine ne soit laissée de côté en raison de l'endroit où elle habite. Pour fournir des services pertinents et appropriés, LCNAI estime que la meilleure approche est celle de Pour Autochtones Par Autochtones.

1. Informations sur l'organisation

Nom de l'organisation	
Survol de l'organisation	
Site Web	
Courriel général	
Numéro de téléphone général	
Lieu (ville, province)	

2. Personne désignée pour voter au nom de l'organisation membre (doit être un représentant autorisé de l'organisation membre)

Nom du directeur exécutif/chef d'entreprise	
Nom du représentant autorisé (s'il s'agit d'une personne autre que le DE/chef d'entreprise)	
Poste de la personne contact	
Courriel de la personne contact	
Numéro de téléphone de la personne contact	

3. Un membre est défini comme un groupe de logement autochtone. On entend par « groupe de logement autochtone » une organisation autochtone urbaine, rurale ou nordique qui fournit des services de logement dans une province ou un territoire du Canada.

Critères d'éligibilité (les preuves sont demandées ci-dessous) :

- a. Nous définissons une organisation dirigée par des autochtones comme suit:
 - i. Le conseil d'administration et la direction sont composés à plus de 50 % d'autochtones.
 - ii. L'organisation dessert l'une ou l'ensemble des trois populations autochtones distinctes de votre communauté ou région, c'est-à-dire les Premières nations, les Inuits ou les Métis.

- b. Nous définissons un Groupe de logement comme offrant au moins l'un des services suivants:
 - i. Services de soutien
 - ii. Logement transitoire/soutien
 - iii. Logements hors marché
 - iv. Logements abordables

4. Nature de votre organisation

	Oui	Non	#
Notre organisation est un organisme canadien à but non lucratif			
Notre organisation est enregistrée en tant que société de bienfaisance			
Nombre d'unités possédées/entretenues			
Nombre de personnes desservies			
Liste d'attente (si oui, combien de personnes ?)			

5. Cotisation des membres

- AUCUNE

6. Documents organisationnels à inclure

Veillez joindre des copies du fichier suivant :

1. Logo de l'organisation (jpeg)

Déclaration

En devenant membre de la LCNAI, nous acceptons de respecter les principes suivants :

- Le respect mutuel et la défense de l'autodétermination et de la souveraineté autochtone. Les signataires sont des organisations autochtones autonomes qui forment une coalition pour atteindre les objectifs de la coalition en matière de logement ;
- En développant des logements et des services culturellement adaptés, nous soutenons le maintien et la revitalisation de nos diverses cultures par le biais de nos cultures et traditions respectives, de nos façons de connaître et d'être, et du respect de la terre ;
- Se respecter mutuellement ainsi que toutes les formes de vie ; et
- Veiller à ce que le logement soit fourni à tous les peuples autochtones de l'URN de manière équitable et en fonction des besoins, dans une approche holistique autochtone.

Je certifie que je suis le représentant(e) autorisé(e) de cette organisation et qu'en soumettant ce formulaire, l'organisation démontre son soutien à LCNAI.

Nom du/de la représentant(e) autorisé(e)

Date